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Colofon 
 
Redactieadres: 
Joke Gerds, Hoofdweg 3 
Tel: 0592 559313 
email: zeegserloopje@gmail.com  
Website: 
www.zeegse-dorpsbelang.nl 
 
inleveren kopij voor het volgende 
nummer: 4 juni 2019 
 
 

Van de redactie 
  
Hierbij ontvangt u het Loopje van maart, dank voor 
het inleveren van kopij.  
 
In dit Loopje aandacht voor de herinrichting van de 
Brink, het thema voor de Brinkdag in juli. 
 
Nieuw is de start van een ‘estafette column’ met het 
thema ‘Wandelen in Zeegse’. Theo Brugman start met 
de eerste column en geeft dan het stokje door aan 
een ander voor de volgende keer. Wie? Dat ziet u in 
juni. Misschien zit er na een aantal keren een leuk 
boekje in van de omgeving, wie weet! 
 
Zoals in het vorige Loopje reeds vermeld, is ‘Even 
voorstellen’ in ere hersteld. Nieuwe bewoners kunnen 
gevraagd en ongevraagd een half A4 inleveren bij de 
redactie met foto en dan worden ze geplaatst. In dit 
Loopje stelt de fam. Gunnink van de Zandrivier zich 
voor! 
 
De jaaragenda zal niet meer in het Loopje staan. Die 
vindt u, voor zover bekend, bijgewerkt op de website, 
hier is de link 
http://www.zeegse-dorpsbelang.nl/agenda 
 
•  Niet alle emailadressen kloppen, krijgt u geen 

Loopje via de mail, weet u dit van een buurman of 
nieuw ingekomene, meldt dit a.u.b.! 

 
Veel leesplezier! 
 

Het Zeegser Loopje en ook de website levert 
informatie voor iedereen en iedereen kan/mag 
meer kopij inleveren, heel graag zelfs! Zo kunnen 
we elkaar op de hoogte houden van het wel en 
wee in ons dorp. 
De website laat de meest actuele dingen zien. 
Het Loopje blijft wat minder bij de tijd. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Voor al uw feesten en partijen! 
Inclusief prachtig terras met uitzicht op de Brink! 

 
www.wittehuiszeegse.nl 

0592-541618 
 

15e jaargang nummer 55 
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Beste dorpsgenoten, 
 
Wij willen een ieder hartelijk danken voor 
de donaties ten behoeve van ‘Hartveilig 
Zeegse’. Het doel was om collectief de 
rekening te betalen voor onze vrijwilligers 
die klaar staan in geval van nood. Dankzij 
uw gulle donaties is dat voor dit jaar 
gelukt. Dit zien wij als een mooi stukje 
noaberschap. Voor elkaar, door elkaar. We 
zullen ook dit voorjaar weer enkele 
herhalingslessen organiseren.  
 

Wilt u ook leren reanimeren, stuur dan 
even een mailtje aar ikwoude@gmail.com 
 
Ingmar van der Woude 
 

Zondagmiddag gespot bij de Brink, gaan ze echt komen dit jaar? Joke 
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Van het bestuur
Betaling contributie 2019 
  
Vorig jaar hebben we brieven verspreid in het dorp, waarin we de spelregels voor het 
lidmaatschap en de bijbehorende contributie hebben uitgelegd. Daar hebben we een 
aantal reacties van ontvangen, maar lang niet alle leden hebben hier op gereageerd.  
Op grond van de ontvangen reacties hebben we de ledenlijst van 2018 bijgewerkt. Voor 
de leden, waarvan we geen reactie hebben ontvangen, heeft het bestuur één van de 
gezinsleden geselecteerd als lid van Dorpsbelangen. Alleen dit lid heeft stemrecht 
tijdens de algemene ledenvergadering. Twijfelt u, wie er staat geregistreerd als lid, neem 
dan gerust even contact op met onze secretaris. 
  
Het is nu tijd om de contributie over 2019 te betalen. Het zou prettig zijn om deze 
contributie gedurende het 1e kwartaal te ontvangen. U zou het ons nog veel makkelijker 
kunnen maken door een machtigingsformulier in te vullen. De contributie wordt dan 
tijdig betaald en het scheelt de penningmeester en secretaris extra administratie om de 
handmatige betalingen te verwerken. 
 Heeft u nog geen machtigingsformulier ingevuld, we hebben een blanco formulier 
bijgevoegd aan dit Zeegse Loopje. U kunt ook een blanco formulier downloaden van de 
website http://www.zeegse-dorpsbelang.nl. Het ingevulde formulier kunt u per E-mail 
sturen naar t.docter@home.nl of johanvanfessem@home.nl. 
  
Dank voor uw medewerking! 
Johan van Fessem, penningmeester 
 

Paasbult/ vuur en paaseieren!  
 
Op zondag 21 april om 19.30 wordt het paasvuur ontstoken op de locatie aan de 
Munkakkers. Natuurlijk kunt u weer bij ons terecht voor een hapje en een drankje. 
  
Er kunnen dit jaar weer takken worden gestort op zaterdag 13 en zaterdag 20 april van 
10.00 tot 16.00 op het perceel aan de Munkakkers.  
Wilt u op een andere dag uw takken brengen, neem dan contact op met Klaas Hooijer, 
Ingmar van der Woude of Morijn Bourgonje. 
 
Omdat de aanwas gelukkig weer groeit, hebben we besloten om ook dit jaar weer paas 
eieren te gaan schilderen en zoeken. Kinderen en kleinkinderen zijn van harte welkom op 
zondag 1e paasdag 21 april om 10.30 in de vergaderruimte van de Zeegsterhoeve om 
te  kleuren, te schilderen en na afloop met z’n allen naar eieren te zoeken. Zelfs de 
paashaas komt! 
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De Zeegser brinkdagen zijn dit jaar gewijzigd in een Zeegser brinkdag. 
De datum is op dit moment zaterdag 29 juni, maar is nog niet helemaal 
definitief, houd de agenda op de site in de gaten! 
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Algemene ledenvergadering DBZ op dinsdag 26 maart 2019 om 19.30 uur  
in het Witte Huis 
  
 Agenda  
•  Opening en welkom 
•  Mededelingen 
•  Verslag vorige vergadering (20 maart 2018, zie bijlage) 
•  Jaarverslag DBZ 
•  Bestuursverkiezing. Er zijn geen aftredende bestuursleden. 
•  Financieel jaarverslag 2018 en begroting 2019 
•  Kascommissie en verkiezing leden kascommissie 
•  Sluiting 
  
Na de vergadering of in de pauze is er een presentatie van Henk Daamen over de 
voortgang van het park. 

Verslag van de ALV van DBZ op 20 maart 2018 in het Witte Huis  
 
Om 20.08 uur opent de voorzitter Klaas de vergadering. Hij noemt de aanwezigheid 
van een speciale gast, Jannes Hoenderken uit Taarlo. Hij is een nieuw lid, hij ‘boert’ in 
Zeegse, woont in Taarlo, wordt de opvolger van Klaas in de adviesraad van de 
gemeente. Is de ALV hier mee akkoord? Ja. 
 
Ingekomen stukken 
In de brievenbus van Klaas lag een anonieme brief. Het bestuur heeft besloten deze 
niet te behandelen. Jacob Hiddingh vraagt of Klaas de brief wil voorlezen, aldus 
gebeurt. 
Bericht van de gemeente inzake burgerparticipatie. Wij hoopten dat de gemeente 
vanavond een presentatie zou geven, maar dat ging niet lukken, dat gebeurt pas eind 
van de zomer. 
Erven rondom de brink Zeegse. Er is een projectgroep van 4 mensen ingesteld. Het 
betreft 12 boerderijen. Landschapsbeheer gaat het coördineren. 
 
Vaststellen agenda 
•  Rondvraag toevoegen 
•  Punt 5 wordt kascommissie 
•  Creatieve commissie na de kascommissie 
 
Behandeling Notulen van 3 ALV’s 
Jacob Hiddingh vraagt naar de drempels. Klaas meldt dat dit het werk van de 
gemeente is. In een gesprek hebben hij en Ingmar aangegeven de drempels niet 
verlaagd te willen hebben, maar de gemeente heeft het nu zo gedaan. 
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Anne Sikkema: Kinderen horen de auto’s niet door het fluisterasfalt. De auto’s horen geen 
geluid, dus gaan harder rijden. Een botsing met een snelheid van 30 km per uur kun je nog 
overleven, meer dan 30 km niet meer. Klaas stelt deze discussie niet weer te willen aangaan. 
Annet Hadders: De drempels zijn nu vlakker, als dat meer onveiligheid oplevert, kunnen we 
over ca. een half jaar wel weer aan de bel trekken.  
Roelof Docter: Het project is nog niet afgerond, laten we dat eerst eens afwachten.  
Janny Pepping: De 30 km stickers op de lantaarnpalen is goed initiatief. 
Lies Hooijer: Er wordt vooral door Zeegsenaren te hard gereden. 
De Hoofdweg komt op de agenda van de bestuursvergadering, in september komen we 
hier op terug. 
 
Financieel: jaarrekening 2017 
We hebben 500 euro meer uitgegeven dan begroot, dat komt van de twee extra algemene 
ledenvergaderingen, die gehouden moesten worden. 
 
Begroting 2017: 
De historische commissie heeft 322 euro aan kosten gemaakt voor kalenders, hiervan is 10 
euro terug ontvangen. De feestcommissie is binnen hun budget gebleven. De creatieve 
commissie ook. De oliebollenbakcommissie heeft veel opgeleverd. De subsidie van het 
Prins Bernard Cultuurfonds is voor 2017 afgewezen en voor 2016 nog niet ontvangen.  
Johan vraagt naar de kalenders die de historische commissie nog heeft. Die zijn van 
dorpsbelangen, die zouden terug moeten naar DBZ, hij vindt het ontoelaatbaar dat de 
historische commissie ze nog heeft. De ALV is het met hem eens. 
De historische commissie is inmiddels uit de DBZ, dan is er nog een aantal zaken die zij 
terug moet geven aan de DBZ (kalenders dus,, spraakrecorder, sealapparaat). Het bestuur 
zal zich hier over buigen. 
Johan vraagt naar het Prins Bernard Cultuurfonds. Komt het bedrag van 2016 nog? 
Peter verwacht dat wel. Klaas legt uit dat een commissie bepaalt of je het krijgt. Als je als 
vereniging iets te laat bent met indienen van het verzoek, is de vergadering daarover net 
geweest en wordt het verzoek een vergadering doorgeschoven. Johan stelt voor het 
bedrag als  ‘nog tegoed’  op te nemen, maar Peter is hier niet zo voor, niet zinvol om van 2 
jaar terug nog tegoeden op te nemen. 
 
Kascommissie 
Auk Hardonk en Jan Helder zijn bij Peter geweest. Ze hebben een zeer nauwkeurige 
administratie gezien, een kas die tot op de cent klopte, ze vragen de vergadering het 
bestuur te dechargeren en het applaus doet dat. Auk kan nog een jaar in de kascommissie, 
samen met Harry Dagelet (was reserve) en als reserve nu meldt Hilda Hoepman zich aan. 
 

Pauze, Er zijn 3 late gasten binnen gekomen, welkom.  
 

Verslagen 
Geen verslag van de historische en de verkeerscommissie. 
 

Feestcommissie Klaas meldt dat het weliswaar een goed activiteitenjaar was, maar een 
beetje meer vrijwilligers en bezoekers en enthousiastelingen zou zeer welkom zijn. 
 
Oliebollenbakcommissie. Heel goed, er zijn erg veel oliebollen verkocht. Er was geen 
kerstborrel dit jaar, omdat er vorig jaar te weinig mensen waren. Er stond wel een boom op 
de brink. Jan Helder merkt hierover op dat deze boom waardeloos verlicht was, te weinig 
en te grote lampen. De boom te groot? Nieuwe verlichting nodig? Het bestuur zal dit 
overwegen. 
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Creatieve commissie. Tineke Klok neemt het woord. Vorig jaar in de zomer was er het thema 
met de Drentse veldkei in de tuin, een mooi succes. Dit jaar gaat het ‘Zeegse verschrikkelijk 
mooi’ heten. De bedoeling is dat we een vogelverschrikker in de tuin zetten. Half april 
vinden alle bewoners een formulier met informatie in de bus, daarna komen we langs om 
een vrijwillige bijdrage op te halen, begin juni willen we de stromannen graag in de tuinen 
zien. 
 
Bestuursverkiezing 
Klaas is aftredend en herkiesbaar. Peter is aftredend en niet herkiesbaar. Peter legt uit 
waarom. Hij is verhuisd naar Zuidlaren, de binding met Zeegse is weggevallen, de ALV moet 
toestemming geven om hem penningmeester te laten blijven als niet-Zeegsenaar, dat is nu 
niet nodig. De ALV applaudisseert als teken dat Klaas voorzitter kan blijven. Er zijn 2 nieuwe 
bestuursleden gevonden, Annet Hadders en Johan van Fessem. Ook voor hen is er een 
applaus. 
 
Huishoudelijk reglement 
Het bestuur heeft nog één wijzigingsvoorstel, punt 2.1 gaarne wijzigen in: het bestuur 
verdeelt de functies binnen het bestuur. Verder zijn er geen aanvullingen c.q. opmerkingen 
binnengekomen, waarmee het huishoudelijk reglement is vastgesteld.  
Jan Helder heeft een vraag over leden boven de 18, iedereen kan lid zijn? Klaas 
verduidelijkt dat daar in het verleden te tolerant mee om is gegaan, men moet ingezetene 
van Zeegse zijn. Dus: recreanten zijn geen lid, alleen de kampeervereniging. 
Joke voegt toe dat de opmerking ‘boven de 18’ te maken heeft met stemrecht. Voor het 
vaststellen van de contributie is er een stemming nodig.  
Conclusie van de discussie: per huishouden 10 euro + 5 euro voor elk extra gezinslid van 
boven de 18. Er zijn inmiddels veel machtigingen binnen, voor degenen die nog een 
machtiging hebben, deze kan in de brievenbus Hoofdweg 1. 
Anneke merkt op dat er ook met donateurs gewerkt zou kunnen worden. Geen stemrecht, 
wel ondersteuning. Goed idee. 
Joke merkt op dat er voor het versturen van het Zeegserloopje digitaal emailadressen nodig 
zijn. Gaarne deze doorgeven. Het Zeegser loopje komt ook op de site te staan en kan 
natuurlijk altijd gedownload worden. Lies vraagt hoe het met de advertenties gaat die in het 
Zeegser loopje staan, als het digitaal wordt verspreid. Antwoord: daar verandert niets voor, 
de advertenties blijven er in staan en iedereen kan ze lezen. 
 
Rondvraag 
Jan Helder merkt op dat de ondergrondse containers voor plastic voor de bosbewoners 
gewoon blijven bestaan. 
Lies vraagt: moeten de foto’s van de historische commissie ook terug naar DBZ? Het bestuur 
beraadt zich hier nog over. 
Johan heeft een praktische vraag, in het geval van 2 partners in 1 gezin, wie heeft dan 
stemrecht? Allebei? Hierover is nog enige onduidelijkheid, het bestuur gaat het uitzoeken 
en komt er op terug. 
Lies noemt ‘Social sofa’s’. Betonnen bankjes, bekleed met mozaïek. Voor b.v. op de brink, 
om mensen bij elkaar te brengen. Ze zijn 4000 euro, volgens haar geven sommige 
gemeenten er subsidie voor. Ze noemt de mogelijkheid van crowdfunding. Het bestuur zal 
dit meenemen en bespreken. 
Lies vraagt of het bestuur al nagedacht heeft over het bezoeken van inwoners bij bijzondere 
gebeurtenissen. Het bestuur zegt dit zeker van plan te zijn. 
 
Sluiting 
Dank en wel thuis. 
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Project herstel boerenerven 
rondom de Brink. 
  
In februari heeft de gemeente 
Tynaarlo bevestigd dat er geld 
beschikbaar wordt gesteld voor 
het herstel van de boerenerven 
rondom de brink in Zeegse. 
Landschapsbeheer Drenthe gaat 
dit project begeleiden. Vanuit 
dorpsbelangen is er een 
projectgroep samengesteld, die 
Landschapsbeheer ondersteund. 
In deze projectgroep zitten Anne 
Sikkkema, Bert-Jan van Nistelroij, 
Marianne Nieuwenhuis, Ron 
Hanisch en Johan van Fessem. 
  
Er is op 13 maart een 
informatieavond gepland, waar 
de betrokken bewoners ingelicht 
zullen worden hoe het project 
wordt aangepakt. Deze 
bewoners krijgen hiervoor een 
uitnodiging. Vervolgens zal 
iedere deelnemer persoonlijk 
worden bezocht om gezamenlijk 
een plan op te stellen voor het 
erfherstel.  
Bij het opstellen van het plan wordt rekening gehouden met de cultuurhistorie van het erf en 
de omgeving, het gebruik van streekeigen soorten en de wensen van de eigenaar.  
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Een Zeegser loopje 
 
Het grote voordeel van het wonen in Zeegse is dat je vanuit huis 
meteen in de natuur zit. Niks de auto of de bus, niks eerst door de 
Vinex-wijk. Neen, je stapt de deur uit en de reeën en konijnen 
lopen je voor de voeten. Bij wijze van spreken dan. 
Om de oude spieren soepel te houden is een ommetje op zijn tijd 
noodzakelijk. Mijn dochter is leefstijlcoach, dus hup: de 
wandelschoenen aan. 
  
Vanuit de Goldakkers de Hoofdweg op, over het vlak dat eerst 
groen was, toen verhoogd en nu weer bijna vlak met op iedere 
hoek wat strepen. Voorrang is als wandelaar niet zo’n ding, als 
automobilist op je strepen staan (letterlijk) is onverstandig. Iedere 
keer denk ik aan het grafschrift van Jan Jansen met zijn knechts: zij 
hadden gelijk, ze kwamen van rechts. 
Rechtsaf langs het Ribhouse, hoe lang bestaat dat al niet? Het graf 
van de cowboys moet eens worden opgeknapt, maar dat laat ik 
graag aan de uitbaters. 
Voorbij de Brink, die met de erven van de omringende boerderijen 
kan worden opgeknapt. Zal vast een mooi project worden. Zo al 
met al is onze Vereniging Dorpsbelangen best actief.  
 Langs de Scheiberhof, linksaf de Zandrivier op. Rechtsaf, en weer links de Koeweg. Meteen 
ben je in het buitengebied van Zeegse uit vervlogen tijden. Intrigerend is altijd het huisje 
met de oude Citroëns. Kennelijk komt daar geregeld iemand, want er staat niet steeds 
dezelfde auto. Halverwege de Koeweg het heuveltje, en dan links de Boschhoek. Doet me 
aan Hans en Grietje denken, de luiken en het hout. Langs een reeënwissel (hier stond eens 
een jonge reebok die mij pas na een tijdje in de gaten had: moment van geluk, voor mij 
wel te verstaan).  
Op de T-splitsing rechtsaf. Voor me uit de akkers met aan het eind het Pieterpad en de 
Drentse Aa. Zeegse, je zal er maar wonen! 
Het klinkerweggetje gaat over in het betonfietspad en op het fietsknooppunt rechtsaf. 
Schitterende uitvinding die fietsknooppunten. Overigens overgewaaid uit België, u leest 
het goed. Ze gaan nu ook wandelknooppunten ontwikkelen, straks wordt de natuur één 
groot knooppunt, geen touw meer aan vast te knopen. 
Langs de hei, en de jeneverbessen. Met wat geluk reeën op de achtergrond en anders wel 
onze Schotse Hooglanders. Oversteken bij Fred en Andrea, rechtsaf langs JanReinder en 
Janny en linksaf. Even het lichtbruine paardje, dat er al jaren staat, gedag zeggen. Altijd 
komt het beestje nieuwsgierig kijken wie je bent, maar een beetje schuw is het wel. Het 
fietspad langs en pas bij het volgend fietsknooppunt (82) rechtsaf. Rechts ligt het vennetje, 
een pad leidt er heen, links zijn we al in de buurt van de spoorbaan, achter ons het militair 
complex. Even later het paadje naar links voor hen die niet opzien tegen modder. 
Rechtdoor passeren we het mestbassin. Daar was heel wat om te doen, gelukkig is het nu 
verdwenen. Langs Jacob en Alie, rechtsaf de Hoofdweg op. Formeel nog even oversteken 
om tegen het verkeer in te kunnen lopen, een paar automobilisten tot kalmte manen (30 is 
toch echt de helft van 60) en dan rechtsaf de Goldakkers op. Hier en daar zwaaien en dan 
weer thuis. Daar wacht, als je het tijdstip van de wandeling goed hebt gekozen, een lekker 
drankje. Want, zoals een dichter aan het eind van de 19e eeuw al zei: ‘de natuur is mooi, 
maar je moet er wat te drinken bij hebben’. 
  
Benieuwd wie het stokje over neemt? Zie het volgend Zeegser Loopje. 
Theo Brugman 
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Even voorstellen… 

Vanaf februari 2018 wonen wij (Harriette 64  
en Jan Willem 66 jaar) met veel plezier aan 
de Zandrivier.  
We hebben 40 jaar in Noord Holland  
gewoond en komen oorspronkelijk uit de 
stad Groningen. We hebben 3 kinderen en 
8 kleinkinderen. 
Harriette heeft altijd in het onderwijs 
gewerkt naast de zorg voor het gezin en ik 
bij ING Bank in Amsterdam. We genieten 
beide van ons pensioen, fietsen en 
wandelen veel in de mooie omgeving van 
Zeegse en doen vrijwilligerswerk bij 
Staatsbosbeheer en de kerk in Zuidlaren. 
 
Harriette doet ook aan paardrijden en zoekt 
een bom-proof verzorgpaard voor relaxte 
stap/draf ritjes door de Zeegser bossen.  
Als iemand een idee heeft, laat het ons 
weten (harriettegunnink@hotmail.com). 
 
Zandrivier 5 is ruim 80 jaar in de familie. 
Mijn grootouders en ouders hebben hier 
een zomerhuis ‘De Blokhut’ gehad. Oude 
foto's laten zien dat Zeegse toen meer 
zandverstuiving dan bos was. Camping 
Mooi Zeegse Zuid was het begin van 
recreatie in het bos. We hopen nog jaren in 
dit fraaie buitengebied te mogen wonen. 

(Bijna) voorjaar 
 
Ja, heerlijk. Er zijn al een paar dagen 
geweest dat je het voorjaar rook en 
voelde. De  natuur ziet er nog op z’n 
winters uit, maar toch …… Het kan 
nog wel winter worden, hoor, het is 
nog maar februari als ik dit schrijf. De 
WK sprint, schaatsen, is dit weekend, 
er gaan dit weekend nog heel veel 
mensen naar de wintersport, ’s 
nachts is het nog rond het vriespunt, 
maar toch …… De vogels hebben al 
weer de zon en de warmte in hun 
bolletje, dat is te horen aan hun 
getjilp. De boeren zijn bezig om het 
land mooi te maken, zodat er straks 
weer wat in gezaaid kan worden. 
Zeegse is de winter goed door 
gekomen. Weinig veranderingen. 
Hoewel, een complete kaalslag op 
de hoek Schipborgerweg/ 
Zeegsersteeg. Bomen weg, op het 
fietspad fiets je langs een muur van 
boomstammen. Ten gunste van de 
symmetrie? Aan de andere kant van 
de Zeegsersteeg is grasland, wordt 
deze hoek ook grasland? Sloten 
worden ontdaan van wildgroei, er 
wordt veel gesnoeid in en om 
Zeegse, goed voor het vele natuur 
om ons heen. Er is momenteel geen 
enkel huis te koop in het dorp. Dat 
zegt wel wat, als je hier eenmaal 
woont, ga je hier niet meer weg! De 
vrijmibo, georganiseerd door DBZ, 
was een succes. Veel dorpsgenoten 
vonden de weg naar het Witte Huis 
voor een drankje en een kletspraatje. 
Blijkbaar is er behoefte aan om 
elkaar even te zien en bij te praten. 
Maar, we laten de winter bijna achter 
ons en gaan vol voor het voorjaar en 
de zomer. 
 
Groetvanmij  
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  ‘ZEEGSE ZIET ZE VLIEGEN’ 
          hèt thema voor het jaar 2019 

 
Nadat we vorig jaar misschien door de verschrikkers de vogeltjes, bijen en alle vliegende 
dieren een beetje hebben verdreven, gaan we er dit jaar weer helemaal voor om ze in 
Zeegse te laten vliegen. Tijdens de jaarvergadering op 26 maart zullen we alles vertellen 
over dit thema en u ontvangt daarna ook weer de bekende infobrief.  
Volgt u ons ook op de website van dorpsbelangen voor nieuwe informatie. 
  
Namens de creatieve werkgroep, 
Anneke Joosten 

 

Een paar foto’s van een heel geslaagde vrimibo!   
Voor herhaling vatbaar! 



Klaas Hooijer   voorzitter  klaaslieshooijer@gmail.com 
Toos Docter   secretaris  t.docter@home.nl 
Johan van Fessem  penningmeester  johanvanfessem@home.nl 
Morijn Bourgonje  lid   morijnbourgonje@gmail.com  543332  
Ingmar van der Woude  lid   ikwoude@gmail.com    0651389658 
Annet Hadders   lid   mathadders@home.nl    0646046505 
	

	
Nog geen lid? 
 
Een tientje per jaar voor het eerste lid 
in het gezin. Meer leden uit gezin? De 
volgende 5 euro per jaar. 
  
Wilt u de Vereniging Dorpsbelangen Zeegse 
steunen, wilt u meedenken, praten en 
beslissen over uw dorp, maak dan uw 
lidmaatschapsbijdrage van 10 euro/jaar over 
op NL45 INGB 0001 2212 16 
t.a.v. Vereniging Dorpsbelangen Zeegse 
 
U kunt ook kiezen voor automatisch incasso. 
Vraag het de penningmeester. 

 
 
 


